
 

Vend 

 
 

Referat fra bestyrelsesmødet d. 23. oktober 2024 
 
Til stede: Lilly, Jim, Per, Claus, Svend (referent) 
Fraværende: Lotte Q, Rasmus 
 
Dagsorden og referat: 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde: Intet at bemærke. 
 
2.   Kassererens rapport 
 Bankbeholdning: Driftskonto kr. 56.854,71 
     Opsparing  kr. 89.848,81 

Siden sidst er der bl.a. betalt for rep. af gadelys-stander ved nr 1.  
Kr. 20.000 kr er flyttet fra driftskontoen (stort set svarende til overskudet for 2023) til 
opsparingskontoen.  

 
3. Træfældninger 
 Vi har et hængeparti fra generalforsamlingen vedr. de høje træer ved nr. 5-11, og 

’vildskuddene’ ved laden. Vi kender nu priserne, som er meddelt beboerne i til-
lægget til referatet fra 22/5-24. 

 
 Fældningen af de to høje grantræer ved nr. 5-11 vil blive iværksat ’straks’ (dvs 

når vor træmand har tid i kalenderen). 
 
 Vedr. ’vildskuddene’ ved laden, vil vi vende tilbage til sagen senere, da der kan 

være behov for mere oplysning og afklaring. 
 
4.  Projekt ’Renovering af gruspladsen’ 
 Pladsen er egentlig ok nu, men til foråret vil vi iværksætte en mindre omfattende 

udjævning af de værste huller og lunker. 
 
5. Revneforsegling af asfalten. 
 Vi har bestilt forsegling af revnerne i asfalten, og afventer bare at det nuværende 

tagarbejde afsluttes, så asfaltdoktoren kan komme til. Denne vedligeholdelses-
udgift vil komme til at koste knapt 9000 kr.  

  
6.  Ladeløsning (opladning af el-biler). 
 Vi ’holder hestene’ midlertidigt mht de større investeringer i ladestandere, da det 

nuværende ladebehov er dækket. Når/hvis der opstår nye behov, kan vi igang-
sætte projektet igen, og i etableringstiden klare os med noget dele-teknik på nu-
værende ladeudtag. 

 
7.  Bestyrelsens ’huskeseddel’: 

 Udjævning af gruspladsen, forår 2025 
 Ladeløsningsprojektet (se pkt. 6) 
 Nyt nummerskilt 10-14 
 Forsegling af asfaltrevner og -sprækker (se pkt. 5) 

 



8.  Evt. 
Vi har undersøgt lidt om priser for etablering og drift af den hjertestarter, vi har 
fået doneret, og kan se, at der er brug for en godkendelse af økonomien mv på 
en generalforsamling. Der vil derfor komme et forslag desangående til gf 2025. 
 
De jævnligt gæstende hjemmehjælpere parkerer ikke altid lige hensigtsmæssigt, 
er det blevet bemærket. Vi vil prøve at etablere en informationskampagne vedr. 
parkeringsregler og -muligheder for de i øvrigt meget velkomne og værdsatte  
sosu’er.  
 
 
 
Næste møder: 27/11 – 29/1 2025 – 9/4.  

 Alle datoer er onsdage, kl. 19. Evt. ekstra møder efter behov. 


